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Unfortunately, both developments were probably short-lived. Oil imports likely rose thanks to rising prices, and many economists think a months-long trend of weaker demand for U.S exports will reassert itself. Recovery in other corners of the globeis expected to lag behind the U.S.

遗憾的是，这两个事态的发展可能是罢花一现。石油进口量可能由于价格上涨而增加，许多经济学家认为持续数月疲软的需求将使美国的出口难以支撑。全球其他地方的经济复苏预计将落后于美国。

The first step of that process seems to be happening-U.S. consumers are more cautious----but it is unclear who will take up their slack.

改变的第一步似乎将要发生，美国消费者越来越谨慎，可还不清楚谁将担负起他们的颓势。

China is the hope of many economists-particularly now, as it is blessed with a $585 billion fiscal stimulus package that is among the world's largest. Already U.S. companies such as Caterpillar and General Motors say they are benefiting from stronger Chinese spending. However, The impact of this demand remains to be seen.

中国是许多经济学家的希望，尤其是现在。中国得天独厚地开出 5850亿美元的财政剌激政策，这在世界各国中是最多的。诸如卡特彼勒和通用汽车等美国公司称他们正受益于中国日益庞大的支出。然而，这一需求的影响力仍然有待观察。

注释：

1. short-lived adj. 短暂的，短期的;短命的;无常的

例句：The developing world is littered with the debris of short-lived projects, but not fromthis Organization, not from our WHO.

发展中国家境内有不少未能善始善终的项目，但我们世卫组织没有这样的短命项目。

2. reassert vt. 重复主张;再断言

例句：So what brought this on? Why do I need to reassert my importance in your life? 那么，为什么会这样?为什么我一再重申我在你生命中的重要性?

3. cautious adj. 谨慎的;十分小心的

例句：He was even more cautious than ever, and did his utmost to win the trust andfavour of the superior. 他更加谨小慎微， 兢兢业业， 以尽力取信讨好其上司。

4. slack n. 煤末;峡谷

例句：Don't slack off in your studies. 学习上不可懈怠。

5. fiscal adj. 会计的，财政的;国库的

例句：The accountants audited the company’s books at the end of the fiscal year. 财政年度结束时，会计师们审查公司的账册。
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